
Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Mustrupvej d. 

090909 . 

Vi havde en drøftelse om bestyrelsens opgaver med hensyn til områdets 

fremtræden. Vi vil arbejde for, at det fremstår så harmonisk som muligt. 

Derfor vil det være hensigtsmæssigt at områdets skilte, faste møbler, 

”stop & go – områder”, etc. placeres efter en helhedsplan. Den vil vi 

arbejde på, når Giber å – afdelingen er færdige med den retssag, de har 

kørende. Retssagen er mod projektudbyderen og omhandler parkerings- 

og trafiksikkerhedsforhold.  

Indtil da er det vigtigt at huske, at alle initiativer fra beboerne m.h.t. 

opsætning af skilte, bænke, bålsteder o.s.v. på fællesarealer og veje skal 

igennem grundejerforeningens bestyrelse. 

 

Ad pkt. vedr. opfølgen på 2 kontrakter: Ole Mikkelsens vintervedlige-

hold var ok. Nyt tilbud indhentes af Thorbjørn, og hvis det ikke afviger 

meget fra dette års beløb, tiltrædes det. Sommervedligehold af 

O.T.anlæg var ikke helt tilfredsstillende, så nye tilbud indhentes fra 

Giber å’s gartner og fra evt. andre, forslag modtages gerne. 

Sommervedligehold skal dække hele områdets fællesarealer inkl. cykel- 

og skolestier.  

 

Til 1. års gennemgang af de grønne områder (afleveringsopgaven) gives 

besked om evt. påtaler til Thorbjørn inden 1. oktober. 

Sune spørger Århus Kommune, om der snart etableres fortov og 

forbedring af kørebanen ved ”den lyserøde gård”. 

Linjeføringsforslaget til Beder – Beringvejen er nu i offentlig høring og 

kan ses på Århus Kommunes hjemmeside, og via Mårslet.net.  

Næste møde d. 3. nov. Kl. 19.30 hos Tove. 

 

 
 

 

 

 

 

 


